
Strandparkskolen  

Indkaldelse til Skolebestyrelsesmøde  

Dato: torsdag den 9. december kl. 17.00-19.00 

 

Forældrerepræsentanter: Emilie, Lise, afbud fra Brian, Janni og Christian  

Skolerepræsentanter:  Tana, Julie, Inge, Peter  og Torben  

 

Punkt 1. 

Godkendelse af referat fra den 2. september 2021  

Referatet godkendt  

Godkendelse af dagsorden og prioritering af punkter. 

Punkter til evt. 

 

Punkt 2.  Præsentation af ny leder Torben Bo Højman Jensen  

Ref: Torben fortalte om sine besøg på Strandparkskolen, og at han er ved at lære medarbejdere 

og elever at kende. Torben glæder sig til skiftet.     

 

Punkt 3.  Plan for ansættelse af souschef og afdelingsleder 

Ref: Torben: De to stillinger bliver slået op i 2 faser. Først souschefstillingen med planlagt 

besættelse 1. marts, og derefter afdelingslederstillingen.  

 Emilie og Lise kan deltage i processen, og der tales med Mathias og Jannie om de kan enten i 

første fase eller i anden fase.   

 

Punkt 4.  Status på økonomi  

Ref: Inge fortæller at vi forventer at budget og regnskab går i nul, og der er blevet købt materialer 

til alle klasser til både skole og fritidstilbuddet.  

 Herunder informerede Torben om hvordan man starter helhedsrenoveringen op. Der bliver 

lige nu taget de første indledende skridt.      

 

Punkt 5.  Forslag til ferieplan for skoleåret 2022/2223 

Ref. Bestyrelsen beder medarbejderne om at udtale sig om den vejledende ferieplan. 

 



Punkt 6.  Nyt om personale-situationen- lærerstillinger- pædagogstillinger- PM stillinger 

Ref:  Vi har slået 3 lærertillinger op med ansættelse pr. 1. marts. 1 til U klassen og 2 til Q klasser.  

 Vi har ansat 5 nye pædagoger, der kommer med stor erfaring og god energi.  

  Der er ansat et flyverkorps med 6 pm´ere- og vi supplerer lidt op med tilkaldevikarer 

  

Punkt 7.  Nyt fra Medarbejderne  

Ref: Lærerne: Der er en positiv og optimistisk stemning, og alle er glade for at rekrutteringen af 

den ”nye” ledelse kører planmæssigt. Alle deltager aktivt i diskussionen om en nødvendig 

strukturændring så alle børn er tilknyttet en klasse og et fællesskab.     

Pædagogerne: Det er fedt at man hjælper hinanden i huset, og fællesskabet omkring 

børnene er godt.   

 

Punkt 8  Nyt fra ledelsen- herunder coronasituationen og tiltag-  

Ref: Inge informerede om den kommende visitation af nye elever. Vi har plads til 4-5 nye elever.  

 Peter informerede om situationen med Covid 19-omicron.   

 

Punkt 9.   Eventuelt 

Ref Skal vi have suppleringsvalg eller kan vi vente til det ordinære valg i april. Torben og Peter 

undersøger, hvilken plan vi kan/skal bruge. 

 Beslutningspunkter kan sendes ud til alle bestyrelsesmedlemmer, og man kan derved 

vedtage.  

 

Referat: Peter  

 

 

Kommende møder:  

I 2022:  D. 17/1- 22, D. 24/3- , D. 27/4 (fælles med de 3 andre kategori 4 skoler 17.00-19.00), d. 27/4, 

19.00-20.30, D. 23/4   

  

 


